
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 08/12/2017
CELSE NO : 63.

BAŞKAN : Ali İhsan HORASAN  95147
ÜYE : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Mehmet YEŞİLKAYA 104746
KATİP : Serhat GÜL  144150

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 
salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.

Belirli gün ve saatte 63. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ali ÖZ, Bekir YOKUŞ, Ecevit EMİR, Emre CİNGÖZ, Hacı 

Şefik ŞİMŞEK, Metin YILDIZ, Okan ŞİMŞEK, Şeref ATEŞ,  Veysal ŞAHİN, Yakup 
KURTARAN ve Ramazan AKYÜREK'in bağlı bulundukları ceza infaz kurumundan 
getirildikleri görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.

Tutuklu sanık Muharrem DEMİRKALE'nin Sincan 1 Nolu F Tipi Yüksek 
Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, tutuklu sanık Hamza CELEPOĞLU'nun Sincan 
2 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, tutuklu sanık Yavuz 
KARAKAYA'nın Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS aracılığıyla 
hazır oldukları görüldü.

Sanık Ercan Gün müdafii Av. Ömer BAYRAKTAR geldi, 
Sanıklar Emre Cingöz ve Ergün Yorulmaz müdafii Av. Mete GENÇER geldi,
Sanık Bekir Yokuş müdafii Av. Özlem YOKUŞ KÜÇÜKBAHAR geldi, 
Sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. İrem DANACIOĞLU geldi, 
Sanık Şükrü Yıldız müdafii Av. Ahmet Alper DOĞAN geldi, 
Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat KÜÇÜKYILMAZ geldi,
Sanıklar Murat Bayrak, Metin Balta, Yakup Kurtaran, Ahmet Çetiner müdafi Av. 

Feyza ERTÜRK geldi,
Sanık Ekrem Dumanlı müdafii Av. Kaan ÖZKAN geldi, 
Sanık Hacı Şefik Şimşek müdafii Av. Metin ATAMIŞ geldi, 
Sanık Okan Şimşek müdafii Av. Mehmet Tahsin SONER geldi, 
Sanık Gazi Günay müdafii Av. Mihriye BAŞKURT geldi, 
Sanık Engin Dinç müdafii Av. Necdet PAKDİL geldi, 
Sanık Yusuf Bozca müdafii Av. Hüseyin ÇOBANOĞLU geldi, 
Sanıklar Ecevit Emir ve Veysal Şahin müdafii Av. Kübra EMER geldi, 
Tutuksuz sanıklar Ahmet Faruk AYDOĞDU, Ali Barış SEVİNDİK, Gazi 

GÜNAY,  Hüseyin YILMAZ ve Mustafa KÜÇÜK geldiler,
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU ve Av. Havva Hülya DEVECİ 

geldiler, başka gelen olmadı.
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Açık duruşmaya devam olundu. 
 Başka suçtan tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz 

Kurumundaki yoğunluk nedeniyle SEGBİS ile hazır edilemediği anlaşıldı. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
Sanık Yakup Kurtaran'ın tahliye talepli 2 adet dilekçe ibraz ettiği görüldü. 
SEGBİS kaydına 11:15 itibariyle başlandı. 
Bu sırada sanık Ahmet Faruk Aydoğdu müdafii Av. Dündar Kerim KUTADGU'nun 

(11:30) geldiği görüldü, yerine alındı.
MAHKEME BAŞKANI: Kayda başladık. Buyurun Avukat Hanım. Tanıtın 

kendinizi.
 SANIK BEKİR YOKUŞ MÜDAFİİ AVUKAT ÖZLEM YOKUŞ 

KÜÇÜKBAHAR SÖZ ALDI: Yani müvekkilim ile ilgili FETÖ Terör Örgütü üyeliği ve 
darbe girişimi suçlamaları ile ilgili aslında söylenecek hiçbir şey yok, deliller ortada. FETÖ 
üyeliğini ve darbe girişimini kabul etmiyoruz. Zaten darbe girişimine zaten fiilen katılması da 
mümkün değil, Onu da daha önce izah etmiştik. Hrant Dink cinayeti ile ilgili de Adli Tıp 
raporu geldi. Adli Tıp raporu her ne kadar yani ben tespit edemedim demiş olsa da sonuç 
itibari ile bu şekli ile bile müvekkilimin lehine. Bir de tek bir şeye cevap vermek istiyorum; 
işte cinayetin olduğu gün 3-4 saat kadar telefonun sinyal vermediği iddiası vardı. Yani 
müvekkilimin 01.01.2007 tarihinden 24.01.2007 tarihine kadar olan telefon görüşmeleri, 
HTS kayıtları var. Bu kayıtlar incelendiğinde örneğin 1 Ocak’ta 21 saat hiçbir görüşme 
yapmadığı, değişik günler de 6 saat 7 saat vs. vs. görüşmeler yapmadığı... Yani müvekkilimin 
cinayet günü telefonu ile 3 saat görüşme yapmamış olması bu cinayeti işlediğini göstermez. 
Yani aslında söylenecek çok bir şey yok. Deliller ortada, sonuç itibari ile müvekkilimin 
tahliyesini talep ediyorum, tutuksuz yargılanmasını. 

SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİ AVUKAT METİN ATAMIŞ SÖZ 
ALDI: Başkanım dün ben de yoktum, 2 cümle kuracağım.

MAHKEME BAŞKANI:  Ver, mikrofonu,
SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİ AVUKAT METİN ATAMIŞ: Şimdi 

dün arkadaş zaten tahliye talebine ilişkin beyanda bulundu da yalnız ben bir iki hususu 
dikkatinize sunmak istiyorum. Birinci husus, Adli Tıp’a gönderilen fotoğrafta, müvekkilime 
ait olduğu iddia edilen fotoğrafta bir telefon görüşmesi yapılıyor. Yani oradaki kişi sırtı 
dönük bir şekilde telefon ile görüşüyor.

MAHKEME BAŞKANI: İzah etti dünkü avukat. 
SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİ AVUKAT METİN ATAMIŞ: Tamam, 

onu o zaman geçiyorum. Diğer bir husus, o fotoğraf ile ilgili olarak katılan vekillerinin daha 
önceden o kişinin Osman Hayal olduğuna dair bir şikayet dilekçeleri var. Bu hususu da 
dikkatinize sunup tahliyelerini talep ediyorum efendim, adli kontrol, gerekirse adli kontrol.

SANIK ALİ ÖZ VEKİLİ AVUKAT VASFİ SEDAT KÜÇÜKYILMAZ SÖZ 
ALDI: Efendim geçen celse Ali Sürmen meslektaşımız Ali Öz ile ilgili tahliye talebinde 
bulunmuştu. İlaveten şunu belirtmek istiyorum: Müvekkil Ali Öz’ün tutuklama müzekkeresi 
yalnızca örgüt üyeliği ile ilgili yani 314. maddedendir. Müvekkilin FETÖ Terör Örgütüne 
üye olduğunu gösterir hiçbir bulgu, belge bulunmamaktadır. Son, Yargıtay 16. Ceza 
Dairesinin son kararları ve Ceza Genel Kurulu kararları nazara alındığında da müvekkilin bu 
örgütlenme ile ilişkisini gösterir bir iddia ve kanıt bulunmadığından örgüt üyeliği 
suçlamasından verilen tutuklama kararının geri alınmasını, kaldırılmasını talep ediyoruz. 
Cinayete iştirakine dair bir tutuklama söz konusu değildir. Buna ilişkin de ortaya çıkan 
gerçek şudur; Trabzon Jandarma İstihbarat Şubesinde bu konuya ilişkin alınan duyumların 
görev sonuç belgesine yazılıp yazılı hale getirilmediği ve yazılı bir bildirimde bulunulmadığı 
da anlaşılmaktadır. Bu hususun da nazara alınmasını ve müvekkilin tahliyesine karar 
verilmesine talep ediyoruz.

MAHKEME BAŞKANI:  Ali Öz, sizin hakkınızda derdest bir dava filan bir şeyler 
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var mı? 
SANIK ALİ ÖZ SÖZ ALDI: (??? Mikrofona konuşulmadığından Anlaşılamadı 

03:51)  
MAHKEME BAŞKANI: Nerede?
SANIK ALİ ÖZ: (??? Mikrofona konuşulmadığından Anlaşılamadı 03:53)  
MAHKEME BAŞKANI: Mikrofona gel de.
SANIK ALİ ÖZ: Ankara 6. Ağır Ceza’da bir davamız devam ediyor.
MAHKEME BAŞKANI: Nedir o? 
SANIK ALİ ÖZ: Cezaevi davası. Ulucanlar Cezaevindeki...
MAHKEME BAŞKANI:  Başka derdest dosya var mı? 
SANIK ALİ ÖZ: Şey, yanlış hatırlamıyorsam yine görevi ihmal ile ilgili 2 tane, 1 

tane şeyden askeri mahkemeden dönen bir dosya vardı. Şu anda Trabzon 3. Asliye Ceza’ya 
gelmiş olabilir efendim o da.

MAHKEME BAŞKANI:  4
SANIK ALİ ÖZ: Yani dörde, mahkeme değişikliği (??? Anlaşılamadı 04:28)
MAHKEME BAŞKANI:  Yasin Hayal’i tanıyor musunuz siz önceden?
SANIK ALİ ÖZ: Tanımıyorum tanımıyorum. 
MAHKEME BAŞKANI:  İrtibatınız, iltisakınız?
SANIK ALİ ÖZ:  Hiçbir hayır, hiç tanımıyorum efendim, hayır hayır. Bir tek şey 

olabilir Sayın Başkanım, cezaevinde aramalar esnasında kontrole gittiğimde eğer onun 
koğuşunun önünden geçmişsem, o olabilir. Onun dışında Yasin Hayal’i görsem de tanımam. 
Yani hiçbir irtibatım da yoktur. Ama cezaevi aramalarında...

MAHKEME BAŞKANI: Yasin Hayal ile alakalı siz ile irtibat kuran birileri oldu 
mu? 

SANIK ALİ ÖZ:  Hayır, hayır.
MAHKEME BAŞKANI:  Olmadı mı hiç?
SANIK ALİ ÖZ: Olmadı hiç, irtibatım yok. 
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam oturun.
SANIK ALİ ÖZ:  O şeylerle de ilgili, yani diğer Coşkun İğci, Erhan Tuncel veya 

diğer o anılanlar ile ilgili hiçbir irtibatım ve görüşmem yoktur. Sağolun. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet kim el kaldıran?
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AVUKAT İREM DANACIOĞLU 

SÖZ ALDI: Müvekkilim Şubat 2015’ten bu yana, yani 34 aydır tutukludur. Dün de 
sormuşsunuz galiba Sayın Başkan. Bizim talebimiz tabi ki öncelikle tahliye ama şu anki 
süreçte kendisinin tahliye olma ihtimali biraz daha düşük görünüyor. Bizim talebimiz 
tutukluluğunun devamı kararlarında gerekçe olarak gösterilen başlıkların kaldırılarak yerine 
yeni gerekçelerin mümkünse konulması. Neden? Çünkü bu gerekçelerin hepsi, çoğu nerede 
ise çürütüldü. Pazartesi günü size verdiği tahliye talebinde de müvekkilim bunları ayrıntılı bir 
şekilde açıklamış ama ben de özetlemek istiyorum. İlk olarak F3, F4 ve F5 raporlarının 
gerekçe göstererek müvekkilimin tutukluğuna devam kararının verilmesinin doğru 
bulmuyoruz. Neden? Çünkü dosya kapsamındaki belki de en önemli rapor, müvekkilim 
Trabzon İl Emniyet Müdürü iken gönderilen rapordur ve bu rapor sayesinde belki de bazı 
şeyleri açıklığa kavuşmuştur. Bu raporla alakalı kendisinin sorumlu tutulmasının belki iki 
sebebi olabilir. Birincisi, bu raporla ilgili operasyon yapılmamış olmaması, ikincisi, bu 
bilgilerin paylaşılmamış olması. Belki bu değerlendirilebilir. Ama aslında müvekkilim 
görevdeyken bu bilgileri paylaşmış, yetkili yerlere göndermiş, İstihbarat Daire Başkanlığına 
göndermiştir.

MAHKEME BAŞKANI:  Bir Emniyet Müdürü bilgi paylaşmak ile sorumluluğu 
ortadan kalkıyor mu? İl Emniyet Müdürü sıfatı...

SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AVUKAT İREM DANACIOĞLU: 
Kendisi bu alanda görevli olan İstihbarat Şube Müdürü ve müvekkilim yapması gerekenleri 
yapmıştır.
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MAHKEME BAŞKANI:  (06.42 Anlaşılmadı???) için o şeyleri söyleseniz anlarız 
da. Yok hani dediniz ya biz o tutuklama sebeplerinin ortadan kalktığına inanıyoruz. Sizin 
inanmanızla onların geçerliliği yitirilmiş olmuyor Avukat Hanım.

SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AVUKAT İREM DANACIOĞLU: 
Ben savunma makamıyım, siz yargılama makamısınız. Ona karar verecek olan sizsiniz ama 
ben müvekkilimi savunmak ile mükellefim.

MAHKEME BAŞKANI:  Bir tespit yaptınız da. O zaman belirtin savunma makamı 
olarak biz ortadan kalktığını düşünüyoruz deyin.

SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİİ AVUKAT İREM DANACIOĞLU: 
Tamam. Savunma makamı olarak biz bu gerekçelerin ortadan kalktığına inanıyoruz. Siz de 
gerekçeli olarak açıklarsınız. İkinci olarak, merhum Hrant Dink’in yaşadığı olaylardan dolayı 
yani kendisi katledilmeden önce yaşadığı bir kısım olayların gerekçe gösterilmesi. Hrant 
Dink’in yaşadığı, kendisine yapılan suikastlar ya da gittiği yerdeki aldığı tehditler ya 
İstanbul’da olmuş ya da yurtdışında olmuştur. Bu dönemde müvekkilim İstanbul’da değil ya 
Trabzon’da ya da Ankara’da görevlidir. O yüzden bu gerekçenin çıkarılmasını talep ediyoruz. 
Üçüncü olarak, dosyaya giren raporlar, Müfettiş raporları. Müvekkilim... AİHM kararlarında 
bu cinayet sırasında İstanbul’un sorumlu olduğu açıkça ortadadır. Müfettiş raporlarında şu 
ana kadar 30 küsur rapor vardır, 30’unda müvekkilimin bir kusuru olmadığı, bir kusuru 
olmadığına dair bir karar çıktı, bunların göz önüne alınmasını talep ediyorum. Yine bu 
dosyadaki diğer sanık beyanlarından dolayı müvekkilim tutukluğuna gerekçe gösterilmesini 
de doğru bulmuyoruz. Çünkü bu sanıkların çoğu İstanbul’dadır ve İstanbul diğer kararlarda 
suçlu bulunduğundan dolayı bu suçun müvekkilimin üzerine atıldığı kanaatindeyiz. Bunun 
gerekçeden çıkartılmasını talep ediyoruz. Teşekkür ederim.

MAHKEME BAŞKANI: Biz teşekkür ederiz. Bekir Yokuşlu kimdi? Sen görevde 
misin, sen atıldı mı şeyden TSK’dan? 

SANIK BEKİR YOKUŞ SÖZ ALDI: İlişik kesme işlemi yapıldı efendim ama İdare 
Mahkemesinde davam devam ediyor. 

MAHKEME BAŞKANI:  Yani şey değil mi, borçlanma abidik gubidik, o meseleden 
dolayı mı ihraç edilmiştin sen?

SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Ecevit Emir kimdi? Sen?
SANIK ECEVİT EMİR SÖZ ALDI: Ben çalışıyorum efendim, Kayseri İl 

Jandarmadayım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Emre sen nerede idin?
SANIK EMRE CİNGÖZ SÖZ ALDI: 2013 yılında kendi isteğimle ayrılmıştım 

efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Ayrılmıştın, evet.  Şefik, Hacı Şefik?
SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK SÖZ ALDI: Efendim Uzunköprü İlçe Jandarma 

Komutanlığında çalışmaktayım halen.
MAHKEME BAŞKANI:  Görevdesin halen.
SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK: Görevdeyim. 
MAHKEME BAŞKANI: Şeref Ateş?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Emekliyim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Emekli olmuştun. Başka çalışan var mı, halen devam 

eden? Metin Yıldız sen ihraç olmadın mı hala?
SANIK METİN YILDIZ SÖZ ALDI: Yok.
MAHKEME BAŞKANI:  İhraç işlemi yapılmadı değil mi?
SANIK METİN YILDIZ: Yok yapılmadı. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. SEGBİS. Gözüm görmüyor benim büyüt şunları 

tek tek. Dosya okumaktan kör olduk, göremiyorum. Evet, Yavuz Karakaya. Duyuyor musun 
beni?

SANIK YAVUZ KARAKAYA SÖZ ALDI: Evet (00:09:44 Anlaşılamadı?)
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MAHKEME BAŞKANI: Komutan değilim ben. Tutukluğunda...
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Başkanım dedim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Tutuklama ile alakalı beyanlarını alalım varsa başka bir 

talebin sadece bunlarla alakalı. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Anlaşıldı efendim. Sayın Mahkeme Başkanı ve 

Değerli Üyeler, 2007 yılında işlenen kirli ve arkası halen karanlık kalmaya devam eden bir 
cinayete İstanbul İl Jandarmada görevli olmamdan başka, ne somut bir delil ne de aleyhte bir 
ifade olmadığı halde, sırf 15 Temmuz davasında yargılanmam nedeni ile bu davaya renk 
katacağım düşünülerek, ayrıca Ankara Emniyet Müdürlüğü TEM Şubede yaşadıklarım 
nedeni ile polis ve jandarmanın içerisinde bulunan tertipçi bir ekip tarafından dahil edildiğimi 
düşünüyorum. 15 Temmuz sonrası Dink davasına dahil edilmem yaşadığım bir çok olumsuz 
olaylardan sadece bir tanesidir. Yargının, polis ve jandarmaya yuvalanmış bu tertipçi çevreler 
tarafından yanıltıldığını düşünüyorum. Hakkımda delil adına hiçbir şeyin bulunmadığı, bolca 
tutarsız, kendi içinde bile çelişkilerle dolu değerlendirmelerin bulunduğu bu dosya nedeni ile 
14 aydır tutuklu olduğum gibi, daha da kötüsü bu iftira nedeni şahsımın ve ailemin 
lekelenmesi gibi bir vahim durumla da karşı karşıyayım. Yüce mahkemenizden delillerin 
değerlendirilmesi adına şahsım ve daha da ileri giderek İstanbul Jandarması personelinin 
delilleri ile ilgili (tutukluları kast ediyorum) hiç olmazsa bu mağdurların eşleri ve masum 
çocuklarının hatırı için bir daha dikkatle bakılmasını istirham ediyorum. Şayet bu talebim çok 
zaman alacağı düşünülüyorsa, hiç olmazsa bir polis tutanağına biraz daha dikkat ile 
bakılmasını istirham ediyorum. Trabzon Jandarması tarafından geç hazırlandığı ifade edilen 
görev sonuç raporu ile ilgili Sayın Başkanım, ciddiyetsiz saptaması nedeni ile bir 
ciddiyetsizlik örneği de ben vermek istiyorum. Trabzon Jandarması kurumsal hafıza adına 
geç de olsa görev sonuç raporu hazırlamıştır. Bu raporun geç hazırlanması kimseyi mağdur 
etmemiştir ancak Dink dosyasında İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü TEM Şube görevlileri 
tarafından 15.07.2016 tarihinde düzenlenen ve halen cezaevinde kendileri fiziken, aileleri 
ruhen aylardır tutulmasına neden olan ve birçok mağdur yaratan görüntü inceleme 
çözümleme tespit değerlendirme tutanağına dikkatinizi çekmek istiyorum. Bu bir adli evraktır 
idari evrak değildir. X1 den X15’e kadar tespiti yapılan şüphelilerin nasıl ve neye göre 
tanımlandığı, tanımlamaların nasıl ile kimin teşhis ettiği, hangi kriterin ölçü kabul edildiğini 
sorarak yüce mahkemenizin dikkatini çekmek istiyorum ve takdirinize sunuyorum bu 
tutanağı. Bu tutanağa bakılacak olursa adli bir evrak ötesi komedi ve mizah örneğidir. Lütfen 
bu tutanağın tekrar bir kere daha gözden geçirilmesini istiyorum. Bu kadar İstanbul 
Jandarmasının tutuklularının temel evrakı bu tutanaktır. İlave olarak Nedim Şener’in 
kitabında ve  yüce mahkemenizce de Birol Ustaoğlu ve Murat Bayrak’ın tahliyesi 
gerekçesinde ifade etiğiniz üzere, tüm safahat boyunca birçok çelişkili beyanı ve sübjektif 
beyanından başka delil olmadığı saptaması ile Ogün Samast’ın durumu açıklanmıştır zaten. 
Bu görüntüler üzerinden, yukarıda bahsettiğim tutanağı kastediyorum, bu görüntüler 
üzerinden Ogün Samast mı kılavuzluk yapmıştır yoksa bu tanzim eden İstanbul Emniyet 
TEM Şube görevlileri mi kılavuzluk yapmıştır? Her kim yaptıysa 14 aydır zaten bu yüzden 
yatıyoruz. Bu bir ciddiyetsizlik resmidir ve vesikasıdır. Yüce mahkemenizin takdirine 
sunuyorum. Aleyhimde hiçbir delil, tanık, sanık ifadesi olmadığı halde önce TEM Şubenin 
yukarıda açıklamış olduğum şaibeli ve ciddiyetsiz görüntü inceleme çözüm tespit 
değerlendirme tutanağı üzerinden sanık Yusuf Bozca’ya şahsım ve bazı personeli andırıyor 
ifadesi kullandırtılarak, özellikle altını çiziyorum, kullandırtılarak ifade TEM görevlilerince 
çarpıtılmış, bu durum Yusuf Bozca tarafından da hem yazılı hem de mahkeme huzurunda 
ifade edilmiştir zaten. Mesele bu beyan üzerinden konuyu makul şüpheye dönüştürmekti, 
maksat ve murada kavuşulmuştur zaten. Görüntüler Adli Tıp'a gönderilmiş, gelen sonuç 
herkesin malumudur. Adli Tıp’tan gelen sonuçlara göre, görüntüler üzerinden yapılan 
kumpas çökmüştür. İstanbul TEM görevlileri hakkında inceleme başlatılması gerekmektedir. 
O zaman gerçek suçlular kimdir ve nerededirler, olayın mafya yapısı görülmektedir. Mafya 
ayağını kumanda eden karanlık güçler ise işini ciddiyetsiz değil tarafsız ve ciddi yürüten 
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görevliler tarafından açığa çıkartılacağını düşünüyorum. Kirli cinayetin failleri kapsamında 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube personelinin önemli denilebilecek bir 
bölümünün adı geçtiği malumunuzdur. Bu personele cinayete keşif, tehdit, cinayete iştirak 
jandarmaya ait araçların suçta kullanılması gibi birçok suç isnat edildiği, ayrıca bu planlı 
faaliyet mesai saati içerisinde ve jandarma bölgesi dışında yani polis bölgesinde 
gerçekleştirildiği iddia edildiği halde hayatın normal akışına uygun olmadığı halde, hiçbir 
amirim tutuklu değildir. Tutukların ağırlıklı olan olanı teşkilatın marabası sayılan astsubay ve 
uzman çavuşlardır. Bu durumu adaletin vicdanına havale ediyorum. Sıralı amirlerimden tek 
tutuklu amir Ali Barış Sevindik hemen hemen aynı suçlamalarla suçlandığım halde ve Adli 
Tıp raporu gelmeden yüce mahkemenizden tarafından tahliyesi takdir edilmişti. Ayrıca 
Samsun Jandarma personeli Birol Ustaoğlu ve Murat Bayrak İstanbul’da Ogün Samast’a ait, 
benim de beraberimdeki ekibin olay öncesi çekimimi yaparak Samsun Jandarma ekibine 
gönderdiği ve Ogün Samast’a Samsun Jandarma ekibinde yukarıda isimlerini arz ettiğim 
şahıslar tarafından gösterildiği isnat edilmiştir. Yüce mahkemeniz bu şahıslarla ilgili, bu iki 
ismi geçen şahısla ilgili Ogün Samast’ın tüm safahat boyunca çelişkili beyanı ve sübjektif 
beyanından başka delil olmadığı gerekçesi ile tahliyelerine karar verilmiştir. Ben de birebir 
aynı çelişki ve sübjektif beyanın mağduruyum. Sonuç ve talep olarak: Suçsuzum, 
günahsızım. Aleyhimde hiçbir tanık, gizli tanık, şüpheli ifadesi ve delil yokken, olayla hiçbir 
şekilde illiyet bağım olmadığı halde, sırf 15 Temmuz davasında yargılandığım için bir tertipçi 
ekip tarafından bu dava çuvalına atılarak mağdur edildim. FETÖ’yü de lanetliyorum, FETÖ 
üyeliğini de reddediyorum. Darbeyi de lanetleniyorum. Bu tertip (??? Anlaşılamadı 18:13) ve 
işkencecileri de lanetliyorum. Çünkü ben 12 gün boyunca Ankara’da 15 Temmuz sonrası 
ciddi işkence, kötü muameleme ve tehdide tabi tutuldum. Dosyamda raporlarım mevcuttur. 
Vücudumda kalıcı hasarlar meydana gelmiştir. Yaşım 53’tür Sayın Başkanım. 15 Temmuz 
davası ile ilgili zaten tutukluyum, 14 aydır bu davadan da haksız yere tutukluyum. 
Mahkemeniz tarafından verilen benzer tahliye kararları emsaldir. En önemlisi, tutukluğumun 
devam etmesi yargılanmakta olduğum diğer dava ile ilgili lehime verilecek kararı olumsuz 
olarak etkilemektedir. Son olarak OYAK’ta bulunan paramı çekebilmem için ciddi ekonomik 
mağduriyet de yaşıyorum. Mahkemeniz tarafından bir tedbir kararı olmadığına dair bir 
yazının tarafıma gönderilmesini talep ediyorum. Tutukluğumun kaldırılarak tahliyeme, dava 
sonucunda da beraatime karar verilmesini saygılarımla arz ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Muharrem Demirkale.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE SÖZ ALDI: Sayın Başkanım öncelikle 

saygılarımı sunuyorum sizin nezdinizde tüm oradaki arkadaşlarıma. Efendim öncelikle 
işlemediğimiz bir suçtan, üyesi olmadığımız bir örgütten yargılanıyoruz. Gerçekten içler acısı 
bir durum. Birçok Trabzon Jandarma personeli Hrant Dink’in öldürülmesi ile ilgili zaten 
İstanbul’a hiçbir bilgi verilmediğini ifade etmektedirler. Ben de şu anda orada bulunan 
personelin komutanlığını yaptım. Belki şu anda bunun bir önemi yok ama hepsi fedakarca ve 
dürüstçe çalışmış insanlardır. Ondan çok (20: 09 ??? Anlaşılamadı) düşünüyorum ve 
gerçekten vicdanım kanıyor. Efendim çok kısa konuşacağım. Geçen hafta cuma günü 
indirdiğim bir evrak vardı, ilk defa gördüm. Oradaki görüntüde, merhum Hrant Dink gidiyor, 
arkasından da ben ve Emniyetin TEM polisleri tarafından teşhisin yapıldığını gördüm yani 
gerçekten kahroldum, ilk defa gördüm bunu. İlginç olan başka bir şey var ki, yirmi beş yirmi 
altı gün sonra ikinci bir tutanak tutulmuş yine TEM personeli tarafından ve ben oradan 
çıkartılmışım, sadece Emre kalmış. Yani bunun neresi ciddiyetle örtüşebilir ben bunu sizin 
takdirinize bırakıyorum. (20: 54 ??? Anlaşılamadı) o TEM polislerine, bizi tanımayan TEM 
polisleri bizi nasıl teşhis ettiyse, onların kulağına bunları kimin üflediğini öğrenebilmemiz 
için o sicili bulunan TEM personelinin huzurunuzda tanık olarak dinlenmesini talep ediyorum 
efendim. Ayrıca dün çok kısa ifade ettim, oradaki gün Emre Cingöz olduğu iddia eden 
görüntü Emre Cingöz değildir. O çocuğu zaten orada yürüttüğünüz takdirde, adımlarını, 
hareketlerini takip ettiğinizde göreceksiniz, vicdani sorumluluk olduğu için bunu söyleme 
ihtiyacı hissettim. Efendim, ben sizden kendimle ilgili hiçbir şey talep etmiyorum. Çünkü bu 
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suçla ilgimiz yok, ben adaletin tecellisini bekliyorum. Ancak sizin Mahkemenizde tutuklu 
olmamdan dolayı adliyede bir savcımız ifade alıyor,  bana diyor ki, "Bak sen Hrant'dan da 
tutuklusun", Mahkemeye çıkıyorum, "Bak sen Hrant'dan da tutuklusun" bana diyor. Benim 
mağduriyetime sebebiyet veriliyor ama takdir sizlerin. Son olarak şunu söylemek istiyorum 
efendim müsaade ederseniz: Otuz yıl bu ülkeye hizmet etmiş bir insan olarak, şerefimle 
namusumla iki tane madde var; birincisi, bu vatan ağlayanların vatanı olmuş durumda şu 
anda, içler acısı bir durumdadır. İkinci maddede de; şu anda cezaevlerinde ikinci Diyarbakır 
Cezaevi vakası yaşanmaktadır. Bu ülkeye çok ağır bedeli olacaktır efendim ve bunu bir 
istihbaratçı nosyonuyla söylüyorum. Benim inandığım Allahu Teala bu ağlamayı cevapsız 
bırakmaz, merhameti unutan topluma da merhamet etmez. Teşekkür ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Nereden bağlanıyordu bu Demirkale? Orayı arayın da o 
odayı halletsinler çok yankı yapıyor, hiç anlaşılmıyor. Duyuyor musun beni, orayı arasınlar 
arayın yapsınlar. Kim var başka?

SANIK HAMZA CELEPOĞLU SÖZ ALDI: Hamza Celepoğlu.
MAHKEME BAŞKANI: Evet dinliyoruz.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU:  Başkanım sesim geliyor galiba.
MAHKEME BAŞKANI: Tane tane konuşursanız. Çok yankı yapıyor.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU:  Tamam Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Mikrofona yakın, tane tane, evet dinliyoruz.
 SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Saygılarımla selamlıyorum Heyetinizi, Sizi ve 

huzurda bulunanları. Savunmamda detaylı arz ettim, belirttim, gizli mahfillerde hazırlanan, 
hazırlayanların altına imzasını atmadığı, atamadığı, hiçbir bilgi ve belgeye dayanmayan, 
meçhul hisseler üzerinden, devlet birimlerimiz, devletimizin kurumları ve siz Adli Makamlar, 
üzülerek ifade ediyorum yanlış yönlendirilmekte, masum vatan evlatları hapse atılmakta ve 
Türk Silahlı Kuvvetlerinden ihraç edilmektedir. Sık sık soruyorsunuz TSK'da görevine 
devam edip etmediğini ama şunu açık yüreklilik ile ifade edeyim, atılmaların yüzde sekseni, 
doksanı meçhul listeler üzerinden Sayın Başkan. 15 Temmuz hain darbe sonrası at izinin it 
izine karıştığı ülkenin bu puslu ortamında, maalesef bu meçhul hisseler üzerinden kişilerin 
hedef gösterilmesine büyük katkı sağladı. Meçhul hisseler üzerinden hedef gösterildim. Algı 
operasyonu maksatlı gazete iftiralarıyla hedef haline getirildim, bu gazete haberlerini sizinle 
paylaştım, soruşturma dosyalarına delil olarak girdi ve hakkımda usulsüz soruşturma açıldı, 
suç teşkil eden soruşturma açıldı ve on dört aydır da tutukluyum. Bunun örneklerini 
savunmamda geniş kapsamlıca bahsettim. Metin Yıldız'la ilgili gündeme gelen, beyanlarla 
ilgili gündeme gelen konular benim kafamdaki bir çok soru işaretini kaldırdı ve meçhul 
listelerin nasıl oluşturulduğunu hep beraber görmüş olduk. Ben bir soru sordum kendisine, 
benimle ilgili, FETÖ'cü olduğumla ilgili kendisinin bildiği, duyduğu, vakıf olduğu bir şey var 
mı, bir bilgi, belge var mı? Cevabı şöyle oldu "Yok." Akabinde MİT tırlarıyla yargılanmam 
gerekçesi ile söylentiler, konuşmalar olduğunu söyledi. Ben kendisinin olup olmadığını tek 
bir defa sordum, SEGBİS kayıtları sabit, olmadığını beyan etti. Ancak 24 Ağustos 2016 
İstanbul 3. Sulh Ceza Hakimliğindeki SEGBİS kayıtlarını sizinle paylaştım. Ben dahil bir çok 
insanın ismini Emniyet Genel Müdür Yardımcısı Ali Baştürk, kimse, ona ilettiğini beyan 
ediyor ve bu belgeler MİT'e gidiyor, bu belgeler Genelkurmay'a gidiyor, bu belgeler 
Jandarma'ya gidiyor. Bu SEGBİS kaydı çok ilginç, detayına girmeyeceğim ama benim 
aldığım askeri terbiye ve geleneklere uymayan, kendi çalıştığı İl Jandarma Komutanı 
hakkında uygun olmayan ifadeler var. Artı beraber çalıştığı personelini sorumlu tutacak 
beyanları da var. Onlara girmeyeceğim, ilgilenen arkadaşlar varsa, bu belgeyi okurlar. 
Masum ve suçsuz insanların bilgisiz, belgesiz, asılsız iftiralarla, hangi ahlaksız saik ve 
gerekçelerle  meçhul listelere nasıl dahil edildiğine, meçhul listelerin nasıl oluşturulduğuna, 
suçsuz insanların nasıl ve kolaylıkla suçlu hale getirilebildiğine hep birlikte burada şahit 
oldunuz. Üzülerek ifade edeyim, bu listeler MİT'de, Enmiyet'de, Genelkurmay'da dolaşan 
aynı listeler ve bu listeler üzerinden kimler tespit ediliyor, gazete haberleriyle hedef 
oluşturuluyor ve nasılların olmadığı ki bu iddianame gibi masum insanlar yıllarca hapiste esir 
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tutuluyor. Meçhul listelerin altında imza yok Sayın Başkan, imza yok ama nasıl 
oluşturulduğuna burada hep beraber şahit olduk. Şunu ifade etmek istiyorum; hakkında hiç 
bir beyanım olmayan, olmayacak olan, benimle ilgili hiçbir bilgi-belgeye sahip olmayan 
birisi beni FETÖ'cü olarak ihbar edecek, bu ülke de normale dönecek herhalde, aleni Devletin 
Mahkeme kayıtlarına girecek şekilde beni suçlu lanse eden insanlar bunun hesabını nasıl 
verecekler. Bu asılsız ve her türlü  ahlaki değerden yoksun iftiralara karşı, daha öncede ifade 
ettim, her türlü hukuki, ahlaki, vicdani ve mahşeri hesap sorma hakkımı saklı tutuyorum, o 
baki, ancak bayrak ve silah üzerine yemin ettiğimiz, namusumuzu ve şerefimizi birbirimize 
emanet ettiğimiz meslektaşlarım, benim için bundan sonra sözde meslekdaştır,  beyanlarının 
doğruluğunu yüce Mahkemenizin ve Heyetin takdirine sunuyorum. Bir Türkiye Cumhuriyeti 
subayı olarak Mustafa Kemal'in (??? Anlaşılamadı 29:13) olarak  (29:15 ??? Anlaşılamadı) 
huzurda bulunan silah arkadaşlarımın ve otuz bir yıl hizmet ettiğim Jandarma teşkilatının ve 
yüce milletimin masum, temiz vicdanına sunuyorum. Ben duruşmaya geldiğimde de 
söylemiştim, bir Türk subayı her devrin adamı değil, her devirde adam olan kişidir. Ailesine, 
evlatlarına bırakacağı en büyük miras bu ve onurudur. Bu konuyu kapatıyorum Sayın 
Başkanım. Devamında, özelikle eski bir general olarak beni çok rahatsız eden, bu beni hedef 
alan kurmay olmak, yurt dışına gitmek, yabancı dil bilmek, yüksek lisans yapmak, doktor 
olmak gibi beyanlar hem Silahlı Kuvvetler komuta kademesinde şu anda görevde olanları zan 
altında bırakmakta ve hedef haline getirmekte ve Türk Silahlı Kuvvetlerinin itibarını 
zedelemektedir ve özelikle ifade ediyorum, bu iddianame dahil olmak üzere bütün 
iddianamelerin hepsinde bu benzeri ifadeler sanki Türk Silahlı Kuvvetlerinde bir teamülmüş 
gibi yer alıyor ve iddianamelere girerek sanki yüzde yüz doğruymuş gibi değerlendiriliyor. 
Bir şey iddia ediyorsanız iki seçenek vardır Sayın Başkan. Bir; mağdur olacaksınız, iki; 
elinizde bilgi belge olacak. Ben sordum, kurmaylık sınavına girdin mi, girmediğini söyledi, 
kendinin SEGBİS kaydında "zaten kurmaylık sınavına sokmazlar" dedi. Kim kimi sokmuyor, 
bu hangi ordu, Mozambik ordusu mu? Bir de kurmay olmak isteyenin altı defa sınava girme 
hakkı vardır. Dinleyenlerin, kamuoyunun yanlış algıya sahip olmaması için ifade ediyorum. 
Görev nedeni ile yoğunluğu varsa, sağlık sorunu varsa, bu sınav ertelenir. Altı defa girme 
hakkınız vardır. Sınava girmeyeceksiniz, yabancı dil çalışmayacaksınız, yabancı dil bildiğin 
halde seni birisi yurt dışına mı göndermedi, yüksek lisans yapmana, doktora yapmana biri 
engel mi oldu, yaptın da sana kıdem vermediler mi, bunların cevapları yok ama bir 
değerlendirme, bir beyan var. Sakın unutulmasın, 15 Temmuz hain darbe girişimini 
sonlandıran bu millet ve Türk Silahlı Kuvvetlerinin mensuplarıdır. Hain darbe sonrası şu 
anda komuta kademesinin tamamı kurmaydır, yabancı dil bilir, yurt dışında görev yapmıştır, 
yüksek lisans ve doktoralıdır, hatta Genelkurmay Başkanımız doktora yapmış bir insandır. 
Lütfen Heyetinizin kafasında huzurda bulunanlarda yanlış bir algı oluşmasın, genelleme 
yapılmasın. Tekrar ifade ediyorum üzücü tarafı, bunların genel ve doğru olarak kabul 
edilerek iddianamelere dahil olması.  Huzurunuzda bildiğim kadarıyla eski meslektaşlarımız 
olan avukatlar var, avukatlık yapanlar da var. Herhalde bu cümleleri duyunca biz hangi 
Silahlı Kuvvetlerde geçmişte hizmet etmişiz diye kendi kendilerine sormuş olmaları lazım. 
Sayın Başkan, dava kapsamında ise ben savunmamı detaylı yaptım. Tutuklanmadan önce, 
tutuklandıktan sonra sunduğum tüm bilgi ve belgeleri, Jandarma Genel Komutanlığı 
tarafından Heyetinize gönderilen yaklaşık elli sayfa resmi belgeyle teyit edildiğini de  sizinle 
paylaştım.  Trabzon Jandarma personelinin beyanları gelen resmi evraklara baktığımızda ve 
dava süresince meslektaşlarımın beyanlarına baktığımızda, hain cinayet öncesi Jandarma 
Genel Komutanlığına yapılan bir bildirim yok. İddianamede geçtiği şekilde istihbarat 
değerlendirme bilgi formu, istihbarat değerlendirme analiz formu şeklinde, kullanılan bir... 
Olayın olduğu tarihte yani 19 Ocak 2007'de ve istihbari bilgilerin alındığı Temmuz 2006 
tarihinde İtalya Güvenlik Kuvvetleri Akademisinde olduğum sabit. Bilgiler, belgeler, uçuş 
kayıtları elinizde. 2006 başında istihbari bilgi alındığı konusuyla ilgili şu ana kadar hiçbir 
delil yok ama 2006 başında yine ben görev başında değilim ve İtalya'da dil kursundayım. 
Kaldı ki bulunduğum görevin başında bulunsam bile, bu konularla herhangi bir 
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ilişkisi/irtibatım olmadığını da ifade ettim, mutat belgelerle sabittir ve İstanbul ve Trabzon İl 
Jandarma  personeli amiri olmadığım da, beyanlarla da aşikar, zaten bunu burada tartışmak 
da zaten biraz abes. Özetle; olmayan bir evrakla olmayan bir bildirimin, yetkisi olmayan, 
Türkiye de bulunmayan ve görevinin başında bulunmayan bana, İDAM Amiri olarak arz 
edildiği gerekçesiyle on dört aydır tutukluyum. İfade ettim, benim tek istediğim bu önemli 
cinayetin sulandırılmasına fırsat verilmemesi. Bunun temel argümanı da bu sürecin hukuki 
zeminde gerçekten suçluları ortaya koyacak şekilde devam ettirilmesi, masum insanların, 
suçsuz insanların bu davaya dahil edilerek sulandırılmasına fırsat verilmemesi, hem 
Heyetinizden, hem de Dink ailesinin avukatlarından temel talebim  budur. Sayın Başkan, 
evrakların içerisinde şahısımla ilgili bir MASAK raporu geldiği beyan edildi. Muhtemelen 
bana gönderecekseniz ama halen yargılandığım 16. Ceza Dairesinde bu kapsamda gelen bir 
MASAK raporu var. Heyetinizin kafasında ve huzurda bulunanların kafasında "Ya MASAK 
raporunda bir şey var mı" algısını ortadan  kaldırmak için birkaç şey söylemek istiyorum. 
Rapor bana geldiğinde zaten bütün resmi belgeleri ve dekontlarıyla beraber ben heyetinize 
bununla ilgili gerekli açıklamaları yapacağım. Elimde iki MASAK raporu var. Birisi 
11.12.2013 tarihli, bunda herhangi bir bilgi belge yok diyor MASAK, (36:42 ??? 
Anlaşılamadı).  Diğeri de, tarih yok ama muhtemelen toplu yapılan bir inceleme 37, 38 ve 39. 
sayfalarda, üç sayfa evrak var. Bu üç sayfa evraka başlangıçta baktığımızda sanki benim veya 
aile bireylerimin FETÖ ile mali anlamda çok üst seviyede veya üst seviyede değil, bir 
bağlantısı varmış algısı var. Ama hiçbiri somut değil, hepsinin bilgi belgesi var ve dolaylı 
bağlantılarla sanki bir şey varmış gibi  lanse edilmeye çalışılmış. Örneğin diyor ki raporun 
başlangıcında, Emniyet Genel Müdürlüğünün 27.07.2016 tarihli, sayısını söylemiş, 15 
Temmuz 2016 öncesi başlayan ve FETÖ öncülüğünde gerçekleştirilen darbe girişimi 
nedeniyle gözaltına alınan askeri personelden biri olduğu deniyor. Ben sekiz aydır 
tutukluyum zaten, 29 Kasım 2015'den itibaren, o tarihte de Mamak Askeri Cezaevindeydim. 
Diğeri, benim hesabıma 2013-2015 tarihleri arasında on yedi işlemde dokuz bin dört yüz 
doksan lira gönderilen Hüseyin Koluaçık, Hüseyin Akın Koluaçık, bu şahsın bir şirkete 
2014'de üç bin beş yüz lira gönderdiği, o gönderdiği şirketin de FETÖ ile bağlantılı olduğu 
iddia edilen bir şirketle parasal trafiği olduğu yani  tavşanın suyunun suyu. Hüseyin Akın 
Koluaçık, benim İstanbul'daki TOKİ'den aldığım evde kiracıdır. Bu incelemeyi yapan kişi o 
gönderilen paranın içerisinde Temmuz ayı  kira gideri, Haziran ayı kira gideri yazdığını da 
görüyor, ama ne hikmetse buraya bunu dahil etme ihtiyacı duyuyor. Yani zaten çıktı, Eylül 
ayında da çıktı. Gelelim 2013 yılında hesabıma 800 TL gönderen Deniz Yaka'nın Adana 
Jandarma Bölge Komutanlığı  hesabında maaş işlemleri olduğu, yani Deniz Yaka bana para 
göndermiş ve Adana Bölge Komutanlığında maaş (39:20 ???Anlaşılamadı) varmış. Deniz 
Yaka, benim görev yaptığım dönemde Adana Jandarma Bölge Komutanlığı Maliye Şube 
Müdürü, yani bir Maliye Şube Müdürü'nün bir Bölge Komutanının hesabına para 
göndermesinden doğal ne olabilir? Devamında, bu Hasan Beyazıt'a 2015 Ekim ayında iki 
hesap üzerinden iki bin beş yüz lira gönderdiğim yazıyor. Hasan Beyazıt benim emir 
astsubayım. Bu tarihi çok iyi hatırlıyorum. Temmuz 2015'de terör olayları artınca dönemin 
Jandarma Genel Komutanı Galip Mendi beni özel olarak Tunceli, Bingöl, Muş, Elazığ 
bölgesine gönderdi. Üç ay ben bölgede görev yaptım. O dönemde yapılan otel/orduevi 
harcamalarının peşin veya sonradan yapılan bir havalesidir. (40: 21 ??? Anlaşılamadı) sizin 
de dikkatinizi çekecek, Sönmez Ahi, bu Sönmez Ahi nereden gündeme geldi, gazetelere de 
yansıdı, Can Dündar'ın evini satın alan ve bu kapsamda da tutuklanan, şu andaki hukuki 
durumunu bilmiyorum, şahıs. Sönmez Ahi'nin FETÖ ile bağlantılı şirketlerden para 
transferleri falan olmuş ve ben Sönmez Ahi'ye 27.02.2014 tarihinde beş bin dokuz yüz TL 
EFT göndermişim, doğrudur. Sönmez Ahi'nin hukuk bürosu Genelkurmay Başkanlığımızın 
hukuki yardım sandığı biriminin çalıştığı hukuk bürosudur. Türk Silahlı Kuvvetlerine karşı 
yapılan, özelikle (41: 12 ??? Anlaşılamadı) üzerinden saldırılar nedeni ile Sayın Başkan, Türk 
Silahlı Kuvvetlerinde bu yardım sandığını kurulmuştur. Bu sandığa müracaat ediyorsunuz, 
heyet sizin talebinizi değerlendiriyor, uygun görürse diyor ki bütün hukuki masraflarını biz 
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alıyoruz ama kazanacağın tazminatları hukuki yardım sandığına bağışlamanız gerekiyor diye 
bizden muvafakatname alıyorlar, bunun belgeleri var. Bu, o kapsamda yapılan ve hukuki 
yardım sandığının reddettiği, gazete haberleriyle ilgili benim kendisinden talebim üzerine 
gönderdiğim paradır, orada da yazar zaten. Kaldı ki Sönmez Ahi'nin, Genelkurmay 
Başkanımız Necdet Özel'in vekili olarak tekzip metinleri var elimde. Yani bu benim 
avukatım değil, bu Genelkurmay Başkanlığımızın geçmişte çalıştığı bir hukuk bürosudur. 
Benim işlemlerim değil, bütün Silahlı Kuvvetlerde zan altında kalınan personel ile ilgili 
hukuki işlemleri takip eden hukuk bürosu. Sayın Başkan diğeri de, oğlum Bedirhan 
Celepoğlu'nun iki işlemi burada yer alıyor. 16.02.2015 tarihinde Serkan Atalay tarafından 
kendisine 1000 TL gönderildiği ve bu Serkan Atalay'ın amcası Ayhan Atalay'ın FETÖ 
kapsamında hakkında işlem yapılan kişiler olduğu. Olay şu Sayın Başkan: Oğlum 
Galatasaray Üniversitesi Ekonomi Bölümünde okuyor İstanbul'da. Serkan Atalay'ı 
tanımıyorum. Serkan Atalay, daha sona öğreniyoruz, Ertuğrul Atalay var okul arkadaşı, bu 
Ertuğrul Atalay'ın amcası Serkan Atalay. Oğlumun Halk Bank'ta hesabı olması hasebiyle 
amcası yeğeni Ertuğurul Atalay'a para göndermek istiyor, oğlumun Halk Bankası hesabının 
olduğunu teyit ediyorlar. 16.02.2015'de Serkan Atalay-Ertuğrul Atalay şeklinde dekont var. 
Para gönderiyor Halk Bank'a, aynı gün bu parayı çekiyorlar beraber, oğlum okul arkadaşına 
veriyor. Yani bir okul arkadaşına amcası para göndermiş, onu hesabından çekmiş ona vermiş. 
Diğeri de Serdar Kılıç isimli bir şahıstan 10.07.2015 tarihinde 4500 TL havale aldığı. Bu 
Serdar Kılıç'ın da geçmişte FETÖ ile bağlantılı şirketlerde çalıştığına ilişkin kayıt varmış. 
Şimdi Serdar Kılıç kim? Öğreniyoruz ki LCW'de bölge müdürü. Benim oğlum da  ekonomi 
okuması hasebiyle 23 Haziran 2015-30 Ağustos 2015 tarihlerinde LCW'de staj yapıyor, 
bunun belgeleri var. Forex ile ilgileniyor oğlum ve bu Serdar Kılıç diyor ki, kendisinin 
parasını da değerlendirmesi kapsamında, sadece bir defa değil iki defa 4500 ve 4000 TL, biri 
10 Temmuz 2015, diğeri 27 Temmuz 2015'de 4500 ve 4000 liralık hesabıma para gönderiyor. 
Aynı gün, Forex üzerinden bu Serdar Kılıç tarafından alım yapılıyor, bu da bu. Gelelim, 
oğlum Akif Celepoğlu ile ilgili 2016 Ocak ayında iki işlemde toplam 1505 TL. havale aldığı 
Ahmet Özdemir'in babası Yaşar Özdemir'in hakkında mali araştırma yapıldığı ile ilgili bir not 
var. Şimdi öğreniyoruz ki Ahmet Özdemir yani GATA, eskiden GATA'ydı yani şimdi Milli 
Savunma Sağlık Üniversitesi oldu, benim oğlum orada okuyor, dördüncü sınıfta. O da onun 
okul arkadaşı, üç yıldır dört yıldır beraberler. Dekontlar var elinde, Akbank üzerinden 
havaleyle ilgili para alınmadığı için, beş lira, on lira gönderildiği bir çok para harekatı var. 
Sorduk bu nedir diye. Borcuna sadık olmayan bir arkadaşı, bizim ufak oğlandan para istiyor, 
o da bankasında para olmadığını ispatlamak için anlaşıyor Ahmet ile, senin hesabına 
göndereyim, sen tekrar bana gönderirsin diyor. Aynı gün 06.11.2016'da 1500 TL 
gönderiliyor, aynı gün Ahmet Özdemir parayı geri iade ediyor. Sayın Başkanım, üç sayfa 
evrakta olanlar bunlar. Baktığınızda da göreceksiniz ama başka bir evrak ise şahsıma geldiği 
zaman da bununla ilgili gerekli açıklamaları ve belgeleri size göndereceğim ve öncelikle 
sizdeki MASAK raporunun şahsıma gönderilmesini istiyorum. Ama ilginç olan tarafı şu; kira 
aidatı notu var, bu neden yazılmaz? Aynı gün alınmış çekilmiş, orada başka bir şahısın ismi 
var, bu neden yazılmaz? Bunların hepsini geçiyorum, sadece bu evrakı araştıran, yazan 
arkadaşımın, MASAK görevlisinin, kendisi ile ilgili bu kapsamda bir araştırma yapılırsa 
inanıyorum ki bunun on katı, yirmi katı daha fazla bilgiye ulaşmak da mümkün olacaktır. 
Bunların hepsi ile ilgili dekontlarımız var, gerektiğinde sunacağız. Sayın Başkan, dava ile 
ilgili zaten ben bu davanın neresindeyim onu anlamak mümkün değil, bunu da ortaya 
koyduk. FETÖ üyeliği ile ilgili ise, çünkü tutukluluk gerekçelerimizin bir tanesi de o, bu dava 
dosyasında, vakıfsınız ve üç yıldır devam eden Yargıtay 16. Ceza Dairesi davasında, ki ben 
iki yıldır burada tutukluyum, 29 Kasım'da iki yıl oldu, FETÖ üyeliğim ile ilgili hiçbir bilgi, 
belge, doküman, iftira, ne derseniz, hiçbir şey yok. Sadece meçhul listeler (maalesef) ve algı 
operasyonları maksatlı gazete haberleri var. Bu nedenle ben zaten Yargıtay'da da burada 
örgüt üyeliği ama orada zaten yöneticilikten yargılanıyorum, bilgisiz, belgesiz, delilsiz, bu 
kapsamda dava dosyasında FETÖ üyeliği kapsamında herhangi bir delil, bilgi olmaması, 
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Yargıtay'da zaten yargılanmamın devam etmiş olmasını dikkate alarak, bu çerçevede Dink 
cinayetindeki irtibatım, alakam, bilgiler, belgeler, FETÖ üyeliği ile ilgili husus da 
değerlendirilerek, ben hakkımdaki bu hukuksuz sürecin Heyetiniz tarafından 
sonlandırılmasını talep ediyorum. Eğer tutukluluğumun devamına karar verilecekse 
istirhamım, tek bir cümlelik gerekçe yazılmasını istiyorum. Şu gerekçe ile tutukluluk halinin 
devamına şeklinde. MASAK raporunu da tarafıma gönderirseniz ben onunla ilgili detaylı 
açıklamaları da tekrar Heyetinize yaparım. Tutuksuz yargılanmamamı, bu davanın 
sulandırılmamasını ve gerçek suçluluların ortaya çıkarılmasını talep ediyorum, arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet raporu göndeririz.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum.
MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS bitti herhalde. Burada da kalmamıştı. Cumhuriyet 

Savcısı sonra mütalasını açıklayacağını söylemişti. Soruldu.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Yakalama emri henüz infaz 

edilmeyen bir kısım sanıkların yakalama emirlerinin infazının beklenmesine, sanık Ercan 
Gün'ün Bylock programı kullanıp kullanmadığı ile ilgili olarak İstanbul Emniyet Müdürlüğü 
KOM Şubeye yazılan müzekkere cevabının, tüm sanıklar yönünden sanıkların FETÖ-PDY 
yapılanması kapsamında olan dernek ve sendika üyeliklerinin bulunup bulunmadığı 
konusunda Sosyal Güvenlik Bakanlığına, yine Bank Asya hesaplarının ve hesap 
hareketlerinin bulunup bulunmadığı konusunda Bank Asya Genel Müdürlüğüne yazılan yazı 
cevaplarının beklenmesine, 59. celse 12 nolu ara karar gereğince Coşkun Aydın'ın karıştığı 
öldürme olayı ile ilgili olarak Trabzon 1. Ağır Ceza Mahkemesine yazılan müzekkerenin ve 
Adem Yavuz Arslan tarafından yazılan "Ergenekon'un  Şifresi, Dink'ten Malatya'ya 
Azınlıklar Nasıl Hedef Oldu" adlı kitabın istenilmesi için İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına 
yazılan müzekkerenin tekidine, sanık Ali Öz ve Coşkun İğci'nin olay tarihi ve öncesinde 
herhangi bir irtibatının olup olmadığının tespiti açısından bu şahısların HTS'lerinin 
incelenmesi için İstanbul Emniyet Müdürlüğüne müzekkere yazılmasına, Mithat Alkan, Galip 
Taşkın, Coşkun İğci, Halit Sağlam, Gökhan Arslan ve Hüsamettin Polat'ın tanık olarak 
dinlenilmelerine karar verilmesine, müdahiller vekilince talep edilen İstanbul Emniyet 
Müdürlüğü görevlilerinin düzenlediği 24.02.2006 tarihli evrakın tahkikat sonucu düzenlenip 
düzenlenmediğinin tespiti amacı ile Bahadır Tekin ve Özcan Özkan'ın kullandığı telefon 
numaralarının sinyal bilgileri ile ilgili olarak BTK'ya müzekkere yazılmasına...

MAHKEME BAŞKANI: Sizin talepleriniz aynı zamanda değil mi?
KATILANLAR VEKİLİ AVUKAT HAKAN BAKIRCIOĞLU : Evet.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Yine İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığına müzekkere yazılarak, olay tarihinde İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğünce Ermenicilik faaliyetleri ile ilgili olarak çalışma yapılıp yapılmadığının 
sorulmasına, ayrıca Hrant Dink ile ilgili tüm arşiv, bilgi ve belgelerin istenilmesine karar 
verilmesi, Bilgi Teknoloji Müdürlüğüne yazı yazılarak herhangi bir tarihte ve herhangi bir 
kurum tarafından maktul Hrant Dink ile ilgili olarak iletişimin tespiti talebi olup olmadığının 
araştırılarak sonucunun gönderilmesinin istenilmesine karar verilmesi, tutukluluk konusunda; 
sanıklar Bekir Yokuş, Ecevit Emir, Emre Cingöz, Hacı Şefik Şimşek ve Şeref Ateş'in tutuklu 
kaldıkları süre olay tarihindeki HTS  kayıtları ve Adli Tıp Kurumunun Ses ve Görüntü 
İnceleme Şubesinden gelen raporlar birlikte değerlendirildiğinde, ayrıca yargılama 
sonucundaki alabilecekleri muhtemel cezaya göre sanıkların ayrı ayrı tahliyelerine, diğer 
tutuklu sanıkların üzerilerine atılı suçun vasıf ve mahiyeti, mevcut delil durumu ve kuvvetli 
suç şüphesi bulunması, bir takım sanıklar yönünden dosya kapsamında bulunan Devlet 
Denetleme Kurumu ve Mülkiye Müfettişleri raporları, F3, F4, F5 raporları ve atılı suçların alt 
ve üst sınırları göz önüne alınarak tutukluluklarının ayrı ayrı devamına, yine Ahmet Faruk 
Aydoğdu'nun talebinin kabulü ile hakkındaki adli kontrol tedbirinin kaldırılmasına karar 
verilmesi kamu adına talep olunur.

MAHKEME BAŞKANI: Var mıydı sizin ekleyeceğiniz bir talep?
KATILANLAR VEKİLİ AVUKAT HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: 6 
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Aralık 2017 tarihli dilekçedeki tüm taleplerimizin kabulüne dönük karar oluşturulmasını talep 
etmekteyiz, yanı sıra da Ali Öz ile ilgili yapılan ve süren bir idari tahkikat, yapılan ve süren 
bir soruşturma ve dava veya dosyaların bulunması durumunda da bunların birer suretlerinin 
Jandarma Genel Komutanlığı ile tespit edilecek ilgili Mahkemelerden istenilmesine dönük 
karar oluşturulmasını talep etmekteyiz.

MAHKEME BAŞKANI: Evet sanıkların taleplerini  almıştık zaten. Beş dakika bir 
ara verelim.  

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:09 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
1-Sesli ve görüntülü kayıtlarının yazılı metin haline getirilmesi için bilirkişiye 

tevdiine, bu husustaki takip ve kontrolün sağlanması hususunda Mahkememiz üye 
hâkimlerinden Hâkim Mesut DÜZGÜN'ün görevlendirilmesine,

2-Sanıklar Ali Fuat Yılmazer ve Ramazan Akyürek'in üzerlerine atılı suçların vasıf 
ve mahiyeti, mevcut delil durumu, buna göre tutuklu sanıklar yönünden "dosya içerisinde 
bulunan F3, F4, F5 raporları ve bu raporların içerikleri, maktul yönünden tehdit atmosferi 
oluştuğuna dair tanık anlatımları, maktulün yargılandığı dosyalar, yargılama sırasında 
meydana gelen olaylar, sanıkların suç tarihi ve öncesindeki konumları, görevleri, müfettişler 
tarafından düzenlenen tevdi raporları, Mülkiye Müfettişleri, Başbakanlık Teftiş Kurulu 
Başkanlığı ve Devlet Denetleme Kurulu tarafından düzenlenen raporlar, diğer sanıkların 
tutuklu sanıklarla ilgili anlatımları, dosyada daha önce İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesince 
verilen karar, Yargıtay ilâmı içeriği, Mahkemece Yargıtay bozma ilâmına uyulması, TEM 
Şube Müdürlüğü raporları, Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığının cevabi 
yazıları ve kayıtları, 16/02/2008 tarihli Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş isimli polis 
başmüfettişlerinin yazısı ve içeriği, log kayıtları, 17/01/2007 tarihli Yasin Hayal'in takip 
edildiğine dair rapor, Bylock programı kullanımına dair İstanbul İl Emniyet Müdürlüğünün 
13/04/2017 tarih ve 427100 sayılı yazısı ekinde gönderilen 11/04/2017 tarihli tutanak (Sanık 
Ramazan Akyürek yönünden), tanık anlatımları, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğündeki 
sunucunun arızalandığına dair tutanak ve buna ilişkin kayıtların silindiğinin iddia edilmesi" 
kapsamında kuvvetli suç şüphesinin varlığını gösteren somut kanıtlar bulunması, sanıklara 
atılı suçlardan silahlı terör örgütü kurmak ve yönetmek, silahlı terör örgütüne üye olmak, 
tasarlayarak adam öldürme suçlarının tutuklama nedenlerinin yasal karine olarak varsayıldığı 
5271 sayılı CMK'nın 100/3-a, 2, 11 alt bendinde sayılan katalog suçlardan oluşu, sanıklara 
atılı suçların kanunda öngörülen cezalarının alt ve üst sınırlarının kaçma kuşkusunu 
somutlaştırması, eylemlerin niteliği ve yoğunluğu da dikkate alındığında suçlarının sübutu 
halinde sanıklara verilmesi muhtemel ceza veya güvenlik tedbiri ile tutuklama tedbirinin 
ölçülü oluşu, yüklenen bir kısım suçların ağır cezalık işlerden oluşu,  sürdürülen tutuklama 
tedbirinin orantılı oluşu, tutuklama koşullarında değişiklik bulunmaması,  tüm bu nedenlerle 
sanıklar üzerinde adli kontrol hükümleri ile yeterli ve etkili hukuksal denetim 
sağlanamayacak oluşu hususlarına nazaran adı geçen sanıkların CMK'nın 100 ve devamı 
maddeleri uyarınca TUTUKLULUK HALLERİNİN DEVAMINA,

Mevcut delil durumu, iletişim kayıtları, güvenlik kamerası kayıtları, kolluk 
görevlilerince düzenlenen HTS kayıtları ve görüntü kayıtlarına ilişkin tespit tutanakları, 
Trabzon İl Jandarma Komutanlığının 05/05/2016 tarihli yazısı ekinde gönderilen 20/01/2007 
tarihli ihbar evrakı ve görev sonuç raporu, Trabzon İl Jandarma Komutanlığı ve İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığına ait personel ve araç görevlendirilmesine dair kayıtlar Samsun İl 
Jandarma Komutanlığı ve Samsun İl Emniyet Müdürlüğünün personel görevlendirmesine 
dair kayıtları, BYLOCK kullanımına dair tespit yazısı (Yakup Kurtaran), Feza Gazetecilik 
AŞ. kayıtları (Ercan Gün), tanık anlatımları ve sanık savunmaları itibariyle kuvvetli suç 
şüphesinin varlığını gösterir olguların bulunması, sanıkların üzerilerine atılı suçların 
tutuklama nedenlerinin yasal karine olarak varsayıldığı suçlardan oluşu, sanıklara yüklenen 
suçların kanunda öngörülen cezalarının alt ve üst sınırlarının kaçma kuşkusunu 
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somutlaştırması, yüklenen eylemlerin niteliği ve yoğunluğu da dikkate alındığında suçlarının 
sübutu halinde sanıklara verilmesi muhtemel ceza veya güvenlik tedbiri ile tutuklama 
tedbirinin ölçülü oluşu, yüklenen bir kısım suçların ağır cezalık işlerden oluşu,  sürdürülen 
tutuklama tedbirinin orantılı oluşu, tutuklama koşullarında değişiklik bulunmaması, tüm bu 
nedenlerle sanıklar üzerinde adli kontrol hükümleri ile yeterli ve etkili hukuksal denetim 
sağlanamayacak oluşu hususlarına nazaran CMK 100 ve devamı maddeleri gereğince 
sanıklar Ali ÖZ, Ercan GÜN, Hamza CELEPOĞLU, Metin YILDIZ, Muharrem 
DEMİRKALE,  Okan ŞİMŞEK, Veysal ŞAHİN, Yakup KURTARAN ve Yavuz 
KARAKAYA'nın  TUTUKLULUK HALLERİNİN DEVAMINA,

Tutuklu sanıklar Şeref ATEŞ, Bekir YOKUŞ, Ecevit EMİR, Emre CİNGÖZ, 
Hacı Şefik ŞİMŞEK'in tüm safahat boyunca istikrar arz eden, birbiriyle uyumlu 
savunmaları, Hrant Dink cinayetinin işlendiği saat ve dakika itibariyle sanıkların HTS 
kayıtlarındaki baz bilgilerinin cinayet yeriyle örtüşmemesi, olay mahallinde bulunan ve Ogün 
Samast'ı takip tarassut altına aldıkları iddia olunan kişilere ait görüntülerle bu sanıkların 
benzerlik göstermediği, mevcut fotoğraflar ve kayıtlar itibariyle net bir tespit yapılamadığına 
ilişkin Adli Tıp raporu, görevlendirme kayıt defterindeki görevlendirme yazıları, sanıkların 
tutuklu kaldığı süre, isnat olunan suçların vasıflarında değişme ihtimalinin söz konusu olması 
göz önüne alındığında  CMK 100. maddesindeki şartların bu aşamada ortadan kalktığı 
anlaşılmakla BİHAKKIN TAHLİYELERİNE, başka suçtan tutuklu ya da hükümlü 
olmamaları halinde DERHAL SERBEST BIRAKILMALARINA,

Sanıklar Şeref ATEŞ, Bekir YOKUŞ, Ecevit EMİR, Emre CİNGÖZ, Hacı Şefik 
ŞİMŞEK  CMK 109/3-a maddesi gereğince YURT DIŞINA ÇIKIŞLARININ 
YASAKLANMALARINA,

-Diğer tüm TAHLİYE TALEPLERİNİN REDDİNE,
-Tutukluluğun devamına ve tahliyeye yönelik kararlara, kararı öğrendikleri tarihten 

itibaren 7 gün içerisinde Mahkememize iletilmek üzere dilekçe vererek veya tutanağa 
geçirilmek kaydıyla ceza infaz kurumu müdürüne beyanda bulunmak suretiyle İSTANBUL 
15. AĞIR CEZA MAHKEMESİ nezdinde itiraz edilebileceğine,  

-Sanıkların duruşma gün, saati ve yerinde belirtilen duruşma salonunda hazır 
bulundurulmaları için müzekkere yazılmasına,

3-Sanık Şükrü YILDIZ'ın SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır 
edilmesi için Eskişehir H Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na,  Sanık 
Yavuz KARAKAYA'nın SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır edilmesi için 
Çorum L Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na, Sanık Muharrem 
DEMİRKALE'nin SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır edilmesi için Sincan 
1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na, Sanık Hamza 
CELEPOĞLU'nun SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır edilmesi için Sincan 
2 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na müzekkere yazılmasına,

4-Sanıklar Ahmet İskender, Coşgun Çakar, Yunus Yazar, Ömer Faruk Kartın, 
Serkan Şahan, Mehmet Akif Yılmaz, Yılmaz Angın, Adem Yavuz Arslan, Ekrem 
Dumanlı, Halil İbrahim Koca, Mehmetfaruk Mercan, Metin Canbay ve  Zekeriya Öz 
haklarındaki yakalama emirlerinin devamına, infazlarının beklenilmesine,

5-Tensip tutanağı (8) numaralı ara kararıyla tanık olarak dinleneceği hususunun sanık 
savunmalarının alınmasından sonra değerlendirileceği belirtilen Engin Yılmaz'ın tanık olarak 
dinlenilmesi  hususunun bilahare değerlendirilmesine,

6-Sanık Celalettin Cerrah müdafisi tarafından tanık olarak dinlenilmeleri talep edilen 
Abdulkadir Aksu, Beşir Atalay ve Aykut Cengiz Engin'in dinlenilmeleri hususunun, tanık 
oldukları belirtilen hususlara ilişkin diğer tanık beyanları alındıktan sonra 
değerlendirilmesine,

7-Yakup Kürşat Yılmaz'ın tanık olarak dinlenilmesi hususunun bilahare 
değerlendirilmesine,

8-Katılanlar vekili Av. Hakan Bakırcıoğlu'nun kovuşturmanın genişletilmesi 
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taleplerine ilişkin olarak; 28/10/2016 tarihli dilekçenin "A" harfi ile adlandırılan kısmında yer 
alan taleplerinin  bilahare değerlendirilmesine,

9-Sanıklar Fetullah GÜLEN ve Niyazi MALKOÇ hakkındaki gıyabi tutukluluk 
kararlarının devamına, 

10-Sanıklar Fetullah Gülen ve Niyazi Malkoç ile ilgili olarak Adalet Bakanlığı 
Uluslararası Hukuk ve Dış İlişkiler Genel Müdürlüğü marifetiyle ABD ve Almanya Yetkili 
Adli Makamları nezdinde yapılan iade süreçlerinin ikmalinin beklenilmesine, 

11-48. celse (14.19) numaralı ara kararı gereğince; Adem Yavuz Arslan tarafından 
yazılan "Ergenekonun Şifresi&Dink'ten Malatya'ya Azınlıklar Nasıl Hedef Oldu" adlı kitabın 
temin edilerek dosyamızda delil olarak değerlendirilmek üzere Mahkememize gönderilmesi 
için İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına yazılan yazının 2. KEZ TEKİDİNE, 

12-Sanık Ali Fuat Yılmazer'in Akif İkbal'in tanık olarak dinlenilmesi talebinin 
bilahare değerlendirilmesine,

13-Katılanlar vekili Av. Hakan Bakırcıoğlu'nun Ergun Güngör, Hüseyin Kubilay 
Günay, Özel Yılmaz, Handan Selçuk, Serdar Yücel, Fuat Kömürcü, Mustafa Kuraş, Mustafa 
İlhan, Sebahattin Artun, Fikri Yalman, İsmail Hakkı Günay, Ahmet Gökçınar'ın  tanık olarak 
dinlenilmelerine yönelik talebinin bilahare değerlendirilmesine, 

14-Bir kısım sanıkların ve müdafilerinin bildirdikleri tanıkların dinlenilmesi 
hususunun sanık savunmaları alındıktan sonra değerlendirilmesine, 

15-Sanık Ercan Gün'ün kıdem tazminatının hesaplanması için bilirkişi 
görevlendirmesi, Feza Gazetecilik tarafından sanığa 02/02/2007 tarihinde 8897,40 TL bedelli 
ödeme ile 09/03/2007 tarihli 389,98 TL bedelli ödemelere ilişkin belgelerin ilgili kurumdan 
istenmesi taleplerinin bilahare değerlendirilmesine, 

16-60, 61, 62 ve 63. celselerde okunan delil mahiyetindeki belgelerin tutuklu sanıklara 
TEBLİĞİNE,

17-Sanıklar Cevat Eser ve Ünsal Gürel müdafii Av. Zeynep Özhan'ın, sanık Cevat 
Eser'in irtibatlı olduğu 10 adet uluslararası numaranın kimler adına kayıtlı olduğu ve iddia 
olunan suçla ilişkilerinin ne olduğu yönünde araştırma yapılması talebinin bilahare 
değerlendirilmesine, 

18-Adli Tıp Kurumunca düzenlenen raporda bahsi geçen ve açılmadığı belirtilen 
videonun mahkememizce haricen temin edilen Intellex Player isimli video oynatma programı 
ile açıldığı anlaşılmakla, video kaydının ve Intellex Player isimli oynatıcının kurulum 
dosyasının Adli Tıp Kurumuna gönderilerek 48.celse (14.12) numaralı ara kararı gereğince 
rapor düzenlenmesinin istenilmesine, 

19-Bir kısım sanık müdafi ve katılanlar vekilinin, sanık Ogün Samast'ın 
yakalanmasına ilişkin tüm evrakların temini talebinin bilahare değerlendirilmesine, 

20-Önümüzdeki celselerde sırasıyla sanıklar Cevat Eser, Ünsal Gürel, Önder Araz, 
Resul Kütükoğlu, Volkan Şahin ve Hacı Ömer Ünalır'ın sorgularının yapılmasına, 

21-Ercan Gün'e, avukatına veya yakınına teslim edilemeyen İMAJ A'nın sanık 
müdafine teslimi talebinin bilahare değerlendirilmesine,

22-Sanık Ali Fuat Yılmazer'in talebine istinaden Fikri Yalman'ın ifadesinde beyan 
ettiği, Samsun İstihbarat Şube Müdürlüğünce EGM İstihbarat Daire Başkanlığına yazdığı, 
ekinde Ogün Samast'ın yakalanması sırasında İstihbarat Şube tarafından çekilen video 
görüntüleri ve diğer bilgi/belgelerin bulunduğu yazının bir örneğinin İstihbarat Daire 
Başkanlığından istenerek tarafına gönderilmesi talebinin bilahere değerlendirilmesine,

23-Sanık Ercan Gün ile ilgili dosyamıza gönderilen evraklar ışığında sanığın 
kullandığı belirtilen 0535 838 31 38 ve 0530 931 15 57 numaralı GSM hatları ile Bylock 
programı kullanılıp kullanılmadığı, telefon hatlarının kimler adına kayıtlı olduğu hususlarının 
araştırılması, Bylock programı kullanılmış ise ilk tespit tarihlerinin Mahkememize 
bildirilmesi için İstanbul Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının beklenilmesine,

24-Sanıkların FETÖ/PDY yapılanması kapsamında olan dernek veya sendika 
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üyeliklerinin bulunup bulunmadığı hususlarının araştırılarak mahkememize bildirilmesi için 
İstanbul Valiliği Dernekler Masası ile Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığına yazılan 
yazı cevaplarının beklenilmesine, 

25-Sanıkların ve aile bireylerinin Bank Asya'da hesaplarının bulunup bulunmadığı, 
01/12/2013-03/02/2015 tarihleri arasında hesaplarında artış olup olmadığı, yeni hesap açtırıp 
açtırmadıklarının araştırılarak bu döneme ilişkin hesap hareketlerinin çıkartılarak 
gönderilmesi için Bank Asya Genel Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının beklenilmesine, 

26-Bylock kullanıcısı olduğu belirtilen sanıkların program üzerinden yapmış oldukları 
konuşma/yazışma içeriklerinin bulunup bulunmadığının araştırılarak mahkememize 
bildirilmesi için İstanbul  Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne 
yazılan yazı cevabının beklenilmesine, 

27-Sanık Metin Yıldız ile müdafinin Ali Baştürk'ün tanık olarak dinlenmesi 
hususunun sanık savunmaları alındıktan sonra değerlendirilmesine, 

28-Sanık Yakup Kurtaran'a Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumunca gönderilen 
sanığın Bylock programına bağlandığına ilişkin HTS kayıtlarının sanık Yakup Kurtaran'a 
tebliği için yazı yazılmasına,

29-Mithat Alkan, Galip Taşkın, Coşkun İğci, Halit Sağlam, Gökhan Aslan ve 
Hüsamettin Polat'ın tanık olarak dinlenilmelerine, 

30-Sanık Ahmet Faruk Aydoğdu ve müdafinin sanık hakkındaki yurt dışına çıkış 
yasağının kaldırılması talebinin REDDİNE, 

31-İstanbul C. Başsavcılığınca Mahkememize gönderilen sanık Hamza Celepoğlu 
hakkındaki MASAK raporunun bir örneğinin sanık Hamza Celepoğlu'na tebliğine,

32-Katılanlar vekili Av. Hakan Bakırcıoğlu'nun kovuşturmanın genişletilmesi 
taleplerine ilişkin olarak;

32.1-06/12/2017 tarihli dilekçesine istinaden, İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
görevlileri tarafından imza ve paraf edilen '24.02.2006 tarihli' evrakın 24.02.2006 tarihinde 
yapıldığı iddia edilen tahkikat sonucu düzenlenip düzenlenmemiş olduğunun tespiti amacı ile 
Bahadır Tekin’in kullandığı 505 373 71 85 – 505 410 87 20 numaralı hatlar ile Özcan 
Özkan’ın kullandığı 505 211 31 45 numaralı hattın 24.02.2006 tarihleri arasına ait HTS 
kayıtlarının çıkartılarak gönderilmesi için Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazı 
yazılmasına,

32.2-Bila tarihli dilekçesine istinaden, 
32.2.1-İstanbul İl Jandarma Komutanlığına yazı yazılarak; Fırat [Hrant] Dink ve/veya 

Agos Gazetesi ile igili oluşturulan, elde edilen tüm bilgi ve belgelerin, arşiv kayıtlarının 
istenmesine, 

32.2.2-İstanbul İl Jandarma Komutanlığı ile Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumu'na 
yazı yazılarak Fırat [Hrant] Dink ile ilgili iletişimin tespiti talebinde bulunulup 
bulunulmadığı, bulunulmuş ise bu talebin hangi tarih veya tarihlerde ve hangi gerekçe ile 
yapıldığı, iletişiminin tespitine yönelik karar veya kararlar var ise bu hususlar ile ilgili tüm 
belgelerin suretinin istenmesine, 

32.2.3-İstanbul İl Jandarma Komutanlığı ile Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumu'na 
yazı yazılarak (1) Beyaz Adam Yay. Özel Eğit. Kültür ve Sanat Ürün. Ve Film İth. İhr. Tic. 
Ltd. Şti. adına kayıtlı olan ve Fırat [Hrant] Dink tarafından kullanılan 0533 225 15 38 
numaralı hat, (2) Fırat [Hrant] Dink adına kayıtlı olan 0532 293 35 86 numaralı hat ile (3) 
Fırat [Hrant] Dink'in Agos Gazetesinde kullanmakta olduğu 0212 219 50 18 numaralı hattı 
ile ilgili  iletişimin tespiti talebinde bulunulup bulunulmadığı, bulunulmuş ise bu talebin 
hangi tarih veya tarihlerde ve hangi gerekçe ile yapıldığı, bu hatlar ile ilgili iletişimin tespiti 
kararı var ise karar veya kararlardan birer örneğin gönderilmesinin istenilmesine, 

32.3-06/12/2017 tarihli dilekçesi ile ilgili olarak
32.3.1-Sanık Ali Öz tarafından kullanılan 505 625 58 25 numaralı hat ve Coşkun İğci 

tarafından kullanılan 537 455 18 48, 544 231 03 56, 546 804 30 77 numaralı hatlara ilişkin 
31/12/2007-31/12/2008 tarihleri arasına ait HTS kayıtlarının çıkartılarak gönderilmesi için 
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Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazı yazılmasına,  
32.3.2-Jandarma Genel Komutanlığına yazı yazılarak 13/09/2005-31/12/2008 tarihleri 

arasında sanık Ali Öz'e tahsis edilmiş telefon hattı olup olmadığının araştırılarak var ise 
numaraların mahkememize bildirilmesinin istenilmesine, yazı cevabına göre işlem 
yapılmasına,

Yazı cevapları geldiğinde İstanbul Emniyet Müdürlüğüne yazı yazılarak katılan 
vekilinin talebi doğrultusunda HTS Tespit ve Değerlendirme raporu düzenlenmesinin 
istenmesine,

32.4-01/12/2017 tarihli dilekçesine istinaden, 48. celse (22) numaralı ara kararı 
gereğince İstanbul Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğünden gelen cevabi yazının 
eksik olduğu belirtilmekle, İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüne yazı yazılarak İstanbul 
İstihbarat Şube Müdürlüğü, İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü ve diğer tüm Şube 
Müdürlüklerinde Hrant Dink ile ilgili bulunan tüm bilgi ve belgelerin ve arşiv kayıtlarının 
eksiksiz gönderilmesinin istenilmesine, 

33-Sanık Ali Öz hakkında özellikle Trabzon İl Jandarma Komutanı olarak görev 
yaptığı dönem içerisinde ve görev yaptığı yerlerde idari tahkikat yapılıp yapılmadığının 
araştırılarak, idari tahkikat yapılmış ise; tanzim edilen idari tahkikat raporlarının onaylı 
suretlerinin gönderilmesi için Giresin Jandarma Bölge Komutanlığı ile Jandarma Genel 
Komutanlığına ayrı ayrı müzekkere yazılmasına, 

34-UYAP kayıtlarından Sanık Ali Öz'ün Trabzon 4. Asliye Ceza Mahkemesinin 
2017/159 esas dosyasında sanık olarak yargılandığı anlaşılmakla dosyanın bir örneğinin 
gönderilmesi için yazı yazılmasına, 

35-Sanık Celalettin Cerrah müdafii Av. Mehmet Köksal, sanık Onur Karakaya 
müdafii Av. Tolga Yurdakul, sanık Ali Fuat Yılmazer müdafii Av. Büşra Burçe Avcı, Sanık 
Muharrem Ay müdafii Av. Abdurrahman Gök, sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. İrem 
Danacıoğlu, sanık Ahmet İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan'ın mazeretlerinin 
kabulüne, duruşma gününü UYAP sisteminden öğrenmelerine,

36-Sair taleplerin REDDİNE, 
37-Sanıkların tutukluluk durumlarının 05/01/2018 tarihinde dosya üzerinden 

değerlendirilmesine, 
Duruşmanın 29, 30 Ocak, 1 ve 2 Şubat 2018  tarihlerinde (4 gün süre ile) saat 10:00'a 

bırakılmasına oybirliği ile karar verildi. 08/12/2017

Başkan 95147
 (e-imza)

Üye 165580
 (e-imza)

Üye 217443
(e-imza) 

Katip 144150
(e-imza) 


